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Základná škola vo Veľkom Orvišti v novom šate

Zamestnanci Obecného úradu spolu s aktivačnými pracovníkmi sa v 
jarných mesiacoch tohto roku podieľali na rekonštrukcii predného múru 
na budove Základnej školy vo Veľkom Orvišti. Najprv odizolovali základy 
múru do hĺbky 2 m a potom opravili fasádu.  Keďže náklady na 
rekonštrukciu boli v tomto okamihu len 250 €, rozhodli sme sa, že deťom 

urobíme svojpomocne prístrešok na bicykle, a tým aj odtiahneme 
dažďovú vodu ďalej od stavby.

Poďakovanie za to, že náklady na uvedenú rekonštrukciu boli také 
nízke, patrí najmä firme EXCEL MIX s. r.o., FARBENA s. r.o., pani 
Ondreičkovej, p. Kyseľovi, p. Košinárovi a p. Gažovi.
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Spoločenská kronika

Spoločenská kronika v období od 1.4.2015 do 30.6.2015

 Obec Veľké Orvište mala k 30.06.2015 1 065 obyvateľov. 

Od apríla 2015 sa na trvalý pobyt prihlásili 4 občania, z trvalého 
pobytu sa odhlásili 2 občania.

Rozlúčili sme sa: 

Anton Nedorost      vo veku 82rokov 

Alžbeta Janotová    vo veku 80 rokov 

Miloš Lamoš Feré   vo veku 86 rokov 

Karol Podhorný       vo veku 79 rokov 

 Úprimnú sústrasť. 

Zosobášili sa:

Matej Mišík a Lucia Hanšutová 

Zuzana Folajtárová a Dušan Gallay

Narodil sa: 

František Moskal

Srdečne gratulujeme!

KULTÚRA A SOCIÁLNE VECI KULTÚRA A SOCIÁLNE VECI
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Gratulácia p. J.Pánikovej
V marci tohto roku sa naša spoluobčianka pani Jožka Pániková dožila 

krásneho životného jubilea 90- tich rokov. Pri tejto príležitosti v mene 
všetkých spoluobčanov jej srdečne zablahoželali starosta obce p. 
Paulovič Pavol, Kráľovičová Marta a Michelová Gabriela, popriali hlavne 
zdravie, šťastie a pohodu do ďalších krásnych rokov v kruhu svojich 
najbližších. Na tomto stretnutí prababičke malá pravnučka Miriamka 
zaspievala a zatancovala.

Ešte raz všetko, všetko najlepšie!
Marta Kráľovičová  - predseda sociálnej komisie 

Zájazd do Veľkého Medera
Tak ako je zvykom každý rok, sociálna komisia pri OÚ vo Veľkom Orvišti, 

organizuje koncom júna zájazd na termálne kúpalisko pre občanov 
Veľkého Orvišťa. Tento rok sme urobili malú zmenu a vymenili sme 
Podhájsku za termálne kúpalisko vo Veľkom Mederi.

Zúčastneným sa veľmi páčilo, užili si krásny slnečný deň, okúpali sa v 
termálnej vode, deti sa spúšťali na tobogánoch a všetci využili rôzne 
atrakcie, ktoré im kúpalisko ponúkalo.

Všetci sa zhodli, že to bola vydarená akcia.
Takže o rok znova.

Marta Kráľovičová - predseda sociálnej komisie

Obecná knižnica
Ďakujeme všetkým občanom, ktorí sa zapojili a prispeli knihami do 

Obecnej knižnice vo Veľkom Orvišti v rámci projektu Daruj jednu knihu 
ročne knižnici. Títo darcovia obohatili a rozšírili knižný fond a potešili 
mnohých čitateľov, ktorí si takto mohli prečítať knihu, ktorú by z 
finančných dôvodov naša knižnica nemohla zakúpiť. 

Ďakujeme rodinám: 

Barincovej, Hrdinovej, Galovej, Macovej, Mikušovej, Kovačikovej, 
Machajovej, Paulovičovej, Folajtarovej a Šiškovej.

Aj naďalej prosíme občanov, organizácie, podnikateľov v našej obci a 
všetkých priaznivcov knižnice vo Veľkom Orvišti, aby zakúpili a darovali 
jednu knihu našej knižnici.

MATERSKÁ A ZÁKLADNÁ ŠKOLA

Zdobenie mája
V posledný aprílový deň sme s deťmi našej materskej školy a so žiakmi 

základnej školy išli k budove Obecného úradu, kde na nás čakal veľký 
neozdobený „máj“, ktorý sme spoločnými silami ozdobili tak, že sa z 
neho stal pekný pestrý máj ako motýľ. Deti sa veľmi snažili a mnohé z 
nich sa pritom aj naučili viazať stužky, z čoho mali obrovskú radosť. Za 
odmenu dostali cukríky od pani Markovej Terky.

Program ku „Dňu matiek“ v klube seniorov
V pondelok 11.mája 2015 sme s deťmi našej MŠ navštívili seniorov v ich 

klube a predviedli sme im program, s ktorým sme vystupovali na „Deň 
matiek“ v kultúrnom dome. Program sa babičkám veľmi páčil, deti ich 
obdarovali darčekmi, zhotovenými v MŠ. Nechýbalo ani pohostenie v 
podobe čajíka a keksíkov. Deti strávili v klube seniorov pekné 
popoludnie, len škoda, že tam prišlo veľmi málo babičiek.

Stavanie mája
Vo Veľkom Orvišti, tak ako v takmer každej obci nášho malebného 

Slovenska, sa stalo už tradíciou, že v posledný aprílový deň sa stavia máj. 
V dopoludňajších hodinách deti z materskej školy a základnej školy prišli 
vyzdobiť máj pestrofarebnými stužkami, za čo boli odmenené 
sladkosťou. V podvečerných hodinách komisia kultúry pri obecnom 
úrade pripravila pre občanov kultúrne vyžitie v podobe 
kultúrnospoločenskej akcie na obecnom námestí. Bol postavený máj 
tak, ako ho kedysi stavali mládenci dievkam súcim na vydaj. Do tanca a 
na počúvanie hrala do neskorých večerných hodín hudobná skupina p. 
Hrehora z Nového Mesta nad Váhom. Prítomní občania a ich hostia mali 
možnosť občerstviť sa živánskou, vínkom, nealko nápojmi, ktoré 
pripravili členovia kultúrnej komisie. Zábava trvala až do neskorých 
hodín a všetci tí, ktorí sa rozhodli stráviť príjemný večer v spoločnosti 
dobrej muziky a starých priateľov, určite neoľutovali.

Deň matiek
Komisia kultúry každý rok druhú májovú nedeľu usporiada oslavy Dňa 

matiek. Na úvod osláv predsedníčka komisie privítala prítomných a pán 
starosta pri tejto príležitosti predniesol slávnostný príhovor. Deti zo 
základnej a materskej školy vystúpili s kultúrnym programom, ktorý si 
pripravili za pomoci svojich učiteliek. Po skončení programu každá 
mamička dostala od svojho dieťaťa darček zhotovený vlastnoručne v 
škole za pomoci učiteliek. Zároveň všetkým mamičkám a babičkám 
zástupcovia obce odovzdali kvietok, čím si uctili ich obetavú prácu a 
starostlivosť o deti.

Gabriela Michelová

BOVO olympiáda
Obecné zastupiteľstvá obcí Bašovce, Ostrov a Veľké Orvište dali zelenú 

projektu, ktorý je zameraný na upevňovanie vzťahov medzi týmito 
obcami, a to hlavne formou športu. Tento športový deň by sa mal konať 
raz ročne vždy v inej obci. Predpokladaný termín prvého ročníka bude v 
prvej polovici septembra, keď naša obec privíta v areáli TJ  Slovan Veľké 
Orvište športovcov z obce Ostrov a Bašovce. Starostovia obcí postavia z 
radov svojich občanov družstvá, ktoré budú súťažiť v rôznych 
disciplínach. Tieto súťaže budú moderované, voľnú chvíľu spestrí 
hudobná produkcia a ako sprievodný program bude súťaž vo varení 
gulášu. Veríme, že aj naši občania prídu našich súťažiacich povzbudiť.

 Pavol Paulovič

Poďakovanie  pánovi  kaplánovi
Hoci neradi v júni sme sa museli rozlúčiť s pánom kaplánom Mgr. 

Mariánom Kolenčíkom, ktorý bol od 1.7.2015 povolaný na nové 
pôsobisko. Pracoval na našej škole 4 roky, všetci sme ho mali veľmi radi - 
žiaci i zamestnanci. Pre jeho úsmev, milé slová, povzbudenie... V 
neposlednom rade pre pekne pripravené 1. sväté prijímanie, ktoré sa 
konalo v tomto roku 17.5. Keď mu to pracovné povinnosti dovoľovali, 
rád prišiel aj na vianočné trhy, posedenia pri rôznych príležitostiach. Rád 
sa s nami zúčastnil aj na školskom výlete v Čičmanoch a Valaskej Belej.

"Milý pán kaplán, chceme sa Vám srdečne poďakovať za Vašu obetavú 
službu, za láskavé a povzbudivé slová i za usmernenia. 

Úprimne Vám prajeme a vyprosujeme veľa zdravia, požehnania a Božej 
milosti."

 D.Ábelová



Orvištské noviny-2- júl 2015

Spoločenská kronika

Spoločenská kronika v období od 1.4.2015 do 30.6.2015

 Obec Veľké Orvište mala k 30.06.2015 1 065 obyvateľov. 

Od apríla 2015 sa na trvalý pobyt prihlásili 4 občania, z trvalého 
pobytu sa odhlásili 2 občania.

Rozlúčili sme sa: 

Anton Nedorost      vo veku 82rokov 

Alžbeta Janotová    vo veku 80 rokov 

Miloš Lamoš Feré   vo veku 86 rokov 

Karol Podhorný       vo veku 79 rokov 

 Úprimnú sústrasť. 

Zosobášili sa:

Matej Mišík a Lucia Hanšutová 

Zuzana Folajtárová a Dušan Gallay

Narodil sa: 

František Moskal

Srdečne gratulujeme!

KULTÚRA A SOCIÁLNE VECI KULTÚRA A SOCIÁLNE VECI

Orvištské noviny -3-júl 2015

Gratulácia p. J.Pánikovej
V marci tohto roku sa naša spoluobčianka pani Jožka Pániková dožila 

krásneho životného jubilea 90- tich rokov. Pri tejto príležitosti v mene 
všetkých spoluobčanov jej srdečne zablahoželali starosta obce p. 
Paulovič Pavol, Kráľovičová Marta a Michelová Gabriela, popriali hlavne 
zdravie, šťastie a pohodu do ďalších krásnych rokov v kruhu svojich 
najbližších. Na tomto stretnutí prababičke malá pravnučka Miriamka 
zaspievala a zatancovala.

Ešte raz všetko, všetko najlepšie!
Marta Kráľovičová  - predseda sociálnej komisie 

Zájazd do Veľkého Medera
Tak ako je zvykom každý rok, sociálna komisia pri OÚ vo Veľkom Orvišti, 

organizuje koncom júna zájazd na termálne kúpalisko pre občanov 
Veľkého Orvišťa. Tento rok sme urobili malú zmenu a vymenili sme 
Podhájsku za termálne kúpalisko vo Veľkom Mederi.

Zúčastneným sa veľmi páčilo, užili si krásny slnečný deň, okúpali sa v 
termálnej vode, deti sa spúšťali na tobogánoch a všetci využili rôzne 
atrakcie, ktoré im kúpalisko ponúkalo.

Všetci sa zhodli, že to bola vydarená akcia.
Takže o rok znova.

Marta Kráľovičová - predseda sociálnej komisie

Obecná knižnica
Ďakujeme všetkým občanom, ktorí sa zapojili a prispeli knihami do 

Obecnej knižnice vo Veľkom Orvišti v rámci projektu Daruj jednu knihu 
ročne knižnici. Títo darcovia obohatili a rozšírili knižný fond a potešili 
mnohých čitateľov, ktorí si takto mohli prečítať knihu, ktorú by z 
finančných dôvodov naša knižnica nemohla zakúpiť. 

Ďakujeme rodinám: 

Barincovej, Hrdinovej, Galovej, Macovej, Mikušovej, Kovačikovej, 
Machajovej, Paulovičovej, Folajtarovej a Šiškovej.

Aj naďalej prosíme občanov, organizácie, podnikateľov v našej obci a 
všetkých priaznivcov knižnice vo Veľkom Orvišti, aby zakúpili a darovali 
jednu knihu našej knižnici.

MATERSKÁ A ZÁKLADNÁ ŠKOLA

Zdobenie mája
V posledný aprílový deň sme s deťmi našej materskej školy a so žiakmi 

základnej školy išli k budove Obecného úradu, kde na nás čakal veľký 
neozdobený „máj“, ktorý sme spoločnými silami ozdobili tak, že sa z 
neho stal pekný pestrý máj ako motýľ. Deti sa veľmi snažili a mnohé z 
nich sa pritom aj naučili viazať stužky, z čoho mali obrovskú radosť. Za 
odmenu dostali cukríky od pani Markovej Terky.

Program ku „Dňu matiek“ v klube seniorov
V pondelok 11.mája 2015 sme s deťmi našej MŠ navštívili seniorov v ich 

klube a predviedli sme im program, s ktorým sme vystupovali na „Deň 
matiek“ v kultúrnom dome. Program sa babičkám veľmi páčil, deti ich 
obdarovali darčekmi, zhotovenými v MŠ. Nechýbalo ani pohostenie v 
podobe čajíka a keksíkov. Deti strávili v klube seniorov pekné 
popoludnie, len škoda, že tam prišlo veľmi málo babičiek.

Stavanie mája
Vo Veľkom Orvišti, tak ako v takmer každej obci nášho malebného 

Slovenska, sa stalo už tradíciou, že v posledný aprílový deň sa stavia máj. 
V dopoludňajších hodinách deti z materskej školy a základnej školy prišli 
vyzdobiť máj pestrofarebnými stužkami, za čo boli odmenené 
sladkosťou. V podvečerných hodinách komisia kultúry pri obecnom 
úrade pripravila pre občanov kultúrne vyžitie v podobe 
kultúrnospoločenskej akcie na obecnom námestí. Bol postavený máj 
tak, ako ho kedysi stavali mládenci dievkam súcim na vydaj. Do tanca a 
na počúvanie hrala do neskorých večerných hodín hudobná skupina p. 
Hrehora z Nového Mesta nad Váhom. Prítomní občania a ich hostia mali 
možnosť občerstviť sa živánskou, vínkom, nealko nápojmi, ktoré 
pripravili členovia kultúrnej komisie. Zábava trvala až do neskorých 
hodín a všetci tí, ktorí sa rozhodli stráviť príjemný večer v spoločnosti 
dobrej muziky a starých priateľov, určite neoľutovali.

Deň matiek
Komisia kultúry každý rok druhú májovú nedeľu usporiada oslavy Dňa 

matiek. Na úvod osláv predsedníčka komisie privítala prítomných a pán 
starosta pri tejto príležitosti predniesol slávnostný príhovor. Deti zo 
základnej a materskej školy vystúpili s kultúrnym programom, ktorý si 
pripravili za pomoci svojich učiteliek. Po skončení programu každá 
mamička dostala od svojho dieťaťa darček zhotovený vlastnoručne v 
škole za pomoci učiteliek. Zároveň všetkým mamičkám a babičkám 
zástupcovia obce odovzdali kvietok, čím si uctili ich obetavú prácu a 
starostlivosť o deti.

Gabriela Michelová

BOVO olympiáda
Obecné zastupiteľstvá obcí Bašovce, Ostrov a Veľké Orvište dali zelenú 

projektu, ktorý je zameraný na upevňovanie vzťahov medzi týmito 
obcami, a to hlavne formou športu. Tento športový deň by sa mal konať 
raz ročne vždy v inej obci. Predpokladaný termín prvého ročníka bude v 
prvej polovici septembra, keď naša obec privíta v areáli TJ  Slovan Veľké 
Orvište športovcov z obce Ostrov a Bašovce. Starostovia obcí postavia z 
radov svojich občanov družstvá, ktoré budú súťažiť v rôznych 
disciplínach. Tieto súťaže budú moderované, voľnú chvíľu spestrí 
hudobná produkcia a ako sprievodný program bude súťaž vo varení 
gulášu. Veríme, že aj naši občania prídu našich súťažiacich povzbudiť.

 Pavol Paulovič

Poďakovanie  pánovi  kaplánovi
Hoci neradi v júni sme sa museli rozlúčiť s pánom kaplánom Mgr. 

Mariánom Kolenčíkom, ktorý bol od 1.7.2015 povolaný na nové 
pôsobisko. Pracoval na našej škole 4 roky, všetci sme ho mali veľmi radi - 
žiaci i zamestnanci. Pre jeho úsmev, milé slová, povzbudenie... V 
neposlednom rade pre pekne pripravené 1. sväté prijímanie, ktoré sa 
konalo v tomto roku 17.5. Keď mu to pracovné povinnosti dovoľovali, 
rád prišiel aj na vianočné trhy, posedenia pri rôznych príležitostiach. Rád 
sa s nami zúčastnil aj na školskom výlete v Čičmanoch a Valaskej Belej.

"Milý pán kaplán, chceme sa Vám srdečne poďakovať za Vašu obetavú 
službu, za láskavé a povzbudivé slová i za usmernenia. 

Úprimne Vám prajeme a vyprosujeme veľa zdravia, požehnania a Božej 
milosti."

 D.Ábelová



júl 2011 Orvištské noviny-4- júl 2015 Orvištské noviny -5-júl 2015

MATERSKÁ A ZÁKLADNÁ ŠKOLA

MDD
1.júna sme v našej MŠ oslavovali najkrajší deň v roku – MDD. Na 

školskom dvore sme zrealizovali rozličné športové súťaže, v ktorých si 
deti precvičili svoju šikovnosť, odvahu a pohybovú zdatnosť. Všetky deti 
sa veľmi snažili a za svoju snahu boli aj odmenené diplomami a 
rozličnými sladkosťami. Samozrejme nechýbalo ani chutné 
občerstvenie v podobe koláčikov, keksíkov a džúsikov a čakal na nich aj 
slávnostný a chutný obed, ktorý sa zakončil ovocným koláčikom. 
Popoludní na deti čakala ešte diskotéka, na ktorej sa vytancovali a 
zašantili do chuti. Na záver unavení z náročného, ale zábavného dňa 
odišli so svojimi rodičmi domov. Ale ešte dlho potom deti spomínali na 
svoj „Veľký deň“ a na zážitky s ním spojené. 

Tvorivé dielne s keramickou hlinou

Pani Zuzka Bartková zabezpečila pre deti našej MŠ keramickú hlinu a 
zrealizovali sme v MŠ tvorivé dielne, na ktorých deti vaľkali hlinu a 
vykrajovali z nej rôzne figúrky, ktoré sme si nechali v MŠ vysušiť a potom 
si ich deti zobrali domov. Deti si ich potom doma vymaľovali farbami a 
nalakovali, aby mali peknú pamiatku na tvorivý deň. Deti veľmi zručne 
narábali s touto hlinou a aj celkom malým deťom sa práca s hlinou veľmi 
páčila a zhotovili veľmi pekné výtvory. Ďakujeme pani Zuzke Bartkovej 
za zabezpečenie a sponzorovanie tejto vydarenej akcie.

Tablo predškolákov

Začiatkom júna sme deťom predškolákom zhotovili tablo a spoločne 
sme ho so spevom zaniesli do výkladu obchodu s potravinami pani 
Terézie Markovej. Pretože tento školský rok bolo veľa predškolákov - až 
14, tablo bolo zhotovené v podobe budovy školy. Deťom predškolákom 
sme zhotovili aj odznaky vo forme kvetiny s menom dieťaťa a názvom 
MŠ, ktoré si nechali pripnúť na hruď a hrdo si vykračovali po obci so 
svojím tablom. Odznaky si zobrali domov ako pamiatku na tento pekný 
akt. Tablo si môže pozrieť aj široká verejnosť.

Školský výlet
23.júna sme pre deti a rodičov našej MŠ zorganizovali školský výlet na 

Ranč Bojná. Tento rok nám však počasie veľmi neprialo a pomerne dosť 
pršalo, ale nám to nepokazilo náladu a výlet sme si užili. Prezreli sme si aj 
zvieratká, zahrali sme sa na terase rôzne hry a potom nás čakal chutný 
obed. Po obede sme sa ešte chvíľu zahrali v reštaurácii, nakúpili sme si 
rôzne spomienkové predmety a potom nás autobus bezpečne doviezol 
do materskej školy. Môžeme skonštatovať, že aj napriek upršanému 
počasiu sa nám výlet páčil a patrične sme si ho užili.

MATERSKÁ A ZÁKLADNÁ ŠKOLA

Opekačka na školskom dvore
V piatok 26.júna naša MŠ zorganizovala akciu pre rodičov a deti na 

školskom dvore: opekačku, ktorá sa zakončila nočným spaním 
predškolákov bez rodičov v materskej škole. Zabezpečili sme všetkým 
deťom špekáčiky, chlebík, malinovku, koláčiky a rodičia si priniesli tiež 
niečo na opekanie – či už slaninku alebo špekáčiky. Verejnoprospešní 
zamestnanci nám pripravili ohnisko, zabezpečili palice a opekačka sa 
mohla začať. Môžem skonštatovať, že to bola naozaj vydarená akcia, na 
ktorej sa zúčastnilo mnoho detí aj rodičov, a čo ma najviac teší, aj mnoho 
oteckov. Na školskom dvore vládla výborná uvoľnená atmosféra a prialo 
nám aj počasie – bolo krásne slnečno a teplučko. Po skončení opekačky 
asi o 21,30 hodine sme rodičom zobrali detičky - predškolákov a strávili 
sme v materskej škole noc plnú hier a zábavy. Preskúmali sme potme 
nočné priestory materskej školy a trochu sme sa aj báli. Deti boli veľmi 
odvážne, noc v škôlke si užívali a my učiteľky s nimi. Zaspali sme až okolo 

Rozlúčka s predškolákmi
30.júna sme ukončili školský rok rozlúčkou s predškolákmi, pretože 

mnohé z detí už cez prázdniny nebudú chodiť do materskej školy. Deti 
dostali „Osvedčenia o absolvovaní predprimárneho vzdelávania“, 
diplomy, knihu na pamiatku, fotografiu tabla, odtlačky rúk spolužiakov, 

sladkosti a rôzne spomienkové predmety. Hrali sme sa rôzne hry, 
spievali si a potom sme sa hrali hry na školskom dvore. Na deti čakal 
slávnostný obed: výborná polievka, pečené kuriatko s ryžou a 
mrkvičkovo-ananásový šalát. Mnohé deti aj rodičia sa  rozlúčili s pani 
učiteľkami aj s ostatným personálom materskej školy kytičkou, 
bonboniérou a drobnými spomienkovými predmetmi. Bolo to od nich 
veľmi milé a veľmi im ďakujeme za to, že si vážia našu prácu a  to, že sme 
sa vždy snažili o ich deti čo najlepšie postarať. Predškolákom prajeme 
mnoho úspechov v základnej škole a tajne dúfame, že si k nám do 
materskej školy nájdu cestičku pochváliť sa so svojimi úspechmi. Tak 
ešte raz všetko dobré a vykročte do života tou správnou nohou...

Riaditeľka MŠ
Mária Šišková

Dopravná výchova pre deti v spolupráci s 
políciou

Dňa 28.4.2015 prebehol na základnej škole preventívny projekt určený 
pre deti prvého stupňa základných škôl. Cieľom projektu je prevencia 
dopravnej nehodovosti, potreba poskytnúť žiakom základné 
informácie a rady o tom, ako sa správať na ceste i na chodníku, aby sa 
nestali obeťami dopravnej nehody. Pani policajtka Mgr. Zitka 
Jakubčáková z krajského riaditeľstva PZ učila žiakov o pravidlách cestnej 
premávky v témach "Chodci", kde deti dostali informácie o správnej 
chôdzi po chodníku, po ceste, o správnom prechádzaní cez cestu, o 
priechode pre chodcov so svetelnou signalizáciou a o význame nosenia 
reflexných prvkov. V ďalšej téme „Cyklisti" sa dozvedeli o bezpečnej 
jazde na bicykli, o správnom vybavení bicykla a cyklistu. Zaujímavá bola 
aj časť „Nebezpečné situácie v cestnej premávke", kde sa oboznámili s 
tým, ako ich správne vyriešiť. 

Na záver deti dostali od tety policajtky darček - reflexnú pásku, mladší 
žiaci pracovný zošit s názvom „Póla radí deťom“ a starší žiaci časopis 
„Záchranár“.

Hudobno-výchovný koncert SIMSALALA
V pondelok 18. mája 2015 prišla do našej MŠ speváčka SIMSALALA so 

svojim hudobno-výchovným koncertom. Vystúpila s pesničkami z 
vlastnej tvorby, v ktorých si detičky hravým a veselým spôsobom 
precvičili počítanie, slušné správanie a spolu si zaspievali a aj zatancovali 
na známe detské pesničky. Deťom sa tento koncert veľmi páčil, pretože 
si zopakovali známe pesničky a mnohé nové sa aj naučili. Atmosféra v 
triede bola veľmi uvoľnená a veselá, deti si mohli vyskúšať aj hru na 
rozličných detských hudobných nástrojoch. Speváčka bola pekná 
pestrofarebná, čo našim detičkám veľmi imponovalo.

Polícia deťom
V máji prišla na náš školský dvor polícia so psovodmi a tromi psíkmi, 

ktorí našim deťom z materskej a základnej školy ukázali výcvik psíkov, 
prácu s nimi a veľmi pútavo nám o svojej zodpovednej a ťažkej práci 
porozprávali. Deti policajtom dávali množstvo otázok, ktoré sa týkali 
hlavne psíkov a ich výcviku. Ukázali nám aj psíkov v akcii: napadnutie a 
zadržanie nepriateľa /figuranta/. Psíky boli veľmi dobre vycvičené, 
poslúchali svojich pánov na slovo, čo sa páčilo hlavne p. učiteľkám a 
vyslovili želanie, že keby tak pekne počúvali a poslúchali aj im zverené 
deti...

polnoci a ráno sa nám veľmi ťažko vstávalo a lúčilo s materskou školou. 
Mnohé z detí by si takéto nočné spanie bez rodičov rado zopakovalo. 
Dostali pochvalné listy za odvahu a bolo vidieť, že sú naozaj šťastné, že 
to bez rodičov zvládli. Bola to jedna z najvydarenejších akcií, ktorú sme 
našim deťom pripravili.
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vykrajovali z nej rôzne figúrky, ktoré sme si nechali v MŠ vysušiť a potom 
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sme zhotovili aj odznaky vo forme kvetiny s menom dieťaťa a názvom 
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žiaci pracovný zošit s názvom „Póla radí deťom“ a starší žiaci časopis 
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V pondelok 18. mája 2015 prišla do našej MŠ speváčka SIMSALALA so 

svojim hudobno-výchovným koncertom. Vystúpila s pesničkami z 
vlastnej tvorby, v ktorých si detičky hravým a veselým spôsobom 
precvičili počítanie, slušné správanie a spolu si zaspievali a aj zatancovali 
na známe detské pesničky. Deťom sa tento koncert veľmi páčil, pretože 
si zopakovali známe pesničky a mnohé nové sa aj naučili. Atmosféra v 
triede bola veľmi uvoľnená a veselá, deti si mohli vyskúšať aj hru na 
rozličných detských hudobných nástrojoch. Speváčka bola pekná 
pestrofarebná, čo našim detičkám veľmi imponovalo.

Polícia deťom
V máji prišla na náš školský dvor polícia so psovodmi a tromi psíkmi, 

ktorí našim deťom z materskej a základnej školy ukázali výcvik psíkov, 
prácu s nimi a veľmi pútavo nám o svojej zodpovednej a ťažkej práci 
porozprávali. Deti policajtom dávali množstvo otázok, ktoré sa týkali 
hlavne psíkov a ich výcviku. Ukázali nám aj psíkov v akcii: napadnutie a 
zadržanie nepriateľa /figuranta/. Psíky boli veľmi dobre vycvičené, 
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polnoci a ráno sa nám veľmi ťažko vstávalo a lúčilo s materskou školou. 
Mnohé z detí by si takéto nočné spanie bez rodičov rado zopakovalo. 
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kruhových objazdoch. Mladší žiaci si precvičili aj pravidlá pre chodcov. 
Dodržiavať museli dopravné značky a predpisy, lebo pozorným očiam 
inštruktorov nič neuniklo. Chyby, ktorých sa dopustili, im boli znova 
vysvetlené. Na záver si zasúťažili v jazde na autíčkach medzi kužeľmi. Z 
mladších vyhral Matej Chromý, zo starších žiačka z Ostrova.

Dúfame, že deti si odniesli veľa zážitkov a poznatkov, ktoré využijú v 
každodennej cestnej premávke, a tým prispejú k svojej bezpečnosti. 

MATERSKÁ A ZÁKLADNÁ ŠKOLA MATERSKÁ A ZÁKLADNÁ ŠKOLA

Športová olympiáda neplnoorganizovaných 
škôl okresu Piešťany 

Dňa 19.5.2015 sa v obci Borovce uskutočnil XVII. ročník Športovej 
olympiády neplnoorganizovaných škôl okresu Piešťany za účasti 
približne 230 detí zo základných škôl Borovce, Dolný Lopašov, 
Dubovany, Krakovany, Ostrov, Trebatice, Veselé a Veľké Orvište. Súťažilo 
sa v týchto disciplínach: beh na 60 m a 600 m, hod kriketovou loptičkou, 
vybíjaná dievčat a minifutbal chlapcov.

Reprezentácia našej školy bola úspešná – ziskom jednej zlatej a troch 
strieborných medailí sme obsadili šieste miesto v celkovom hodnotení. 
Je to veľmi pekné umiestnenie vzhľadom k počtu žiakov na našej škole. 

Umiestnenie našich detí na bodovaných miestach bolo nasledovné:

1. miesto : Natália Šandriková - hod kriketovou loptičkou

2. miesto : Matej Chromý - hod kriketovou loptičkou

                  Matej Chromý - beh na 60 m

                  Mária Melicherová - beh na 60 m

5. miesto : Mária Melicherová - hod kriketovou loptičkou

                    družstvo dievčat vo vybíjanej v zložení: Natália 
Šandriková, Mária Melicherová, Alexandra Karabínová, Tamara 
Vanglová, Katarína Klampárová, Katarína Almáši.

Bohužiaľ v minifutbale sme nesúťažili pre malý počet chlapcov a ich 
nezáujem o tento šport.

V budúcom roku sa budeme snažiť postaviť aj družstvo chlapcov v 
minifutbale najmä preto, lebo túto veľkú športovú akciu bude poriadať 
naša obec.

Daša Ábelová

Akcie na škole k MDD

Deťom z našej školy po niekoľkých rokoch konečne na ich sviatok 
nepršalo, a tak sme mohli uskutočniť športové súťaže na futbalovom 
ihrisku. Prvou disciplínou bolo skákanie vo vreci. V ďalšej disciplíne 
družstvá prelievali pohárikom vodu z jedného vedra do druhého, 
pričom museli prejsť s pohárikom vody určitú dráhu. S loptičkou na 

Výtvarné súťaže na škole

Tento rok sme sa opäť zapojili do výtvarných súťaží. Prvou bol XVII. 
ročník medzinárodnej výtvarnej súťaže „MY SA NEVIEME SŤAŽOVAŤ 
NAHLAS“, kde téma bola Príroda = Živá učebnica. Najlepšie práce na 
škole mali Maťo Chromý a Natálka Šandriková. Ďalšou bola 
celoslovenská súťaž  „Maľujte a fotografujte s PRIMALEX-om!“ Tu mali 
najlepšie práce Ninka Hornáková, Natálka Šandriková, Maťo Chromý, 
Saša Karabinová. Treťou súťažou boli Ľudové kroje, tradície, zvyky a 
remeslá, do ktorej sa posielali práce Ninky Hornákovej, Dominika 
Folajtára, Maťa Chromého, Natalky Šandrikovej, Saši Karabinovej a 
Lukáša Pauloviča.

Jana Pálková

Cirkus Muzikus

Dňa 5. júna sa deti základnej školy, materskej školy i mamičky s deťmi 
zúčastnili na hudobno-divadelnom projekte CIRKUS MUZIKUS v 
kultúrnom dome. Deti sa oboznámili s hudobnými nástrojmi ako 

akordeón, flauta, klarinet, saxofón. CIRKUS MUZIKUS predstavuje 
interaktívne predstavenie, pri ktorom sa deti stali súčasťou deja tým, že 
spolu so spievajúcou herečkou oživili postavy zo zvieracej ríše. Mali sme 
motýlikov Elišky, tigra Ivana, slonov Makarónov aj opice.

Vrcholom predstavenia bol príchod černošského bubeníka Thieryho, 
ktorý priniesol medzi naše deti africké rytmy a lekciu hry na africké 
bubny.

Toto predstavenie bolo ideálnym prepojením detskej hry spolu s 
náučnými poznatkami z oblasti klasickej hudby, hudobných nástrojov a 
Africkej krajiny, preto sme radi, že ho mohli zažiť aj naše deti.

"Zabudnutá škola kúziel“

Dňa 22.6.2015 sme sa so žiakmi ZŠ zúčastnili na divadelnom 
predstavení "Zabudnutá škola kúziel" v Mestskej knižnici v Piešťanoch.

Súbor "Materinky" zo Šale si nás hneď získal. Herci počas celého 
vystúpenia zapájali deti do deja príbehu - učili ich kúzliť, spievali s nimi 
pesničky, hrali divadielko o 3 prasiatkach, dávali im hádanky. Bolo to 
zábavné, hravé a veselé. Napríklad naša druháčka Marienka si zahrala 
jedno z prasiatok a tretiačka Saška zasa princeznú, ktorú bozk od princa 
premenil na krásnu princeznú. Nakoniec si všetky deti zatancovali a 
zaspievali spolu s postavičkami z príbehu.

Deťom sa vystúpenie veľmi páčilo a odmenili umelcov veľkým 
potleskom. Odchádzali sme plní dojmov a zážitkov a herci sľúbili, že sa 
do Piešťan určite vrátia s novým predstavením o vodníkoch.

Andrea Sedláková

Naši olympijskí medailisti: (zľava) 
Marienka Melicherová, Natálka Šandriková, Maťko Chromý

Dopravnú výchovu sme realizovali aj na detskom dopravnom ihrisku 
vo Vrbovom dňa 4.5.2015. Po teoretickej príprave v učebni mali deti 
možnosť zajazdiť si na autíčkach a bicykloch po cestách, križovatkách a 

lyžičke prejsť tak, aby loptička nespadla, vyžadovalo tiež určité umenie. 
Deti sa tešili na preťahovanie lanom, kde si užili kus zábavy. Triafanie 
loptičkou do kruhu bolo pre deti ťažkým orieškom, tak ako chôdza s 
kruhmi. Prekvapenie v podobe tunelu prišlo nakoniec. Deti museli prejsť 
cez tunel v najkratšom čase. Spokojné a unavené sa deti vrátili do školy. S 
pani Machajovou sme uskutočnili kreslenie na chodník a vyhodnotili 
najlepších. Bolo to veľmi ťažké, pretože deti nakreslili veľké a pekné 
obrázky z rozprávok i rôznych knižiek. 
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kruhových objazdoch. Mladší žiaci si precvičili aj pravidlá pre chodcov. 
Dodržiavať museli dopravné značky a predpisy, lebo pozorným očiam 
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Jana Pálková

Poďakovanie Natálke Šandrikovej

Touto cestou by som chcela poďakovať odchádzajúcej žiačke 
4.ročníka – Natálke Šandrikovej za úspešnú športovú reprezentáciu 
našej školy na športových olympiádach.

V máji 2013 vybojovala zlato v Dolnom Lopašove (hod kriketovou 
loptičkou – mlad.kat.).

V máji 2014 získala zlatú medailu v Ostrove (hod kriketovou loptičkou 
– star.kat.).

V máji 2015 vybojovala zlato v Borovciach (hod kriketovou loptičkou – 
star.kat.).

Eriky Ander. Po vypočutí slovenskej hymny sa štvrtáčka Natálka 
Šandriková rozlúčila so školou peknou básňou. 

Nasledovalo vyhodnotenie najlepších žiakov školy. Z rúk starostu si 
prevzali diplom pre najlepšieho žiaka a peknú knihu títo žiaci:

Dominik Folajtár – 1.ročník

Matej Chromý – 2.ročník

Alexandra Karabínová, Lukáš Paulovič – 3.ročník

Natália Šandriková – 4.ročník

Diplom za výborný prospech od starostu získali:

Nina Hornáková, Ivan Ondrejka – 1.ročník

Marek Czibor, Katarína Klampárová – 2.ročník

Riaditeľkou školy boli za vzornú reprezentáciu odmenení diplomom a 
čokoládou:

Natália Šandriková, Matej Chromý, Mária Melicherová, Katarína 
Klampárová, Alexandra Karabínová, Tamara Vanglová, Katarína 
Almáši.

Všetci žiaci dostali sladkosti a džúsik od p. Michelovej a p. Ander.
Riaditeľka školy poďakovala pánovi starostovi za starostlivosť o školu a 

p. Michelovej a p. Ander za pomoc pri organizovaní mimoškolských 
akcií.

Na rozlúčku si deti zaspievali pieseň „Keď si šťastný“.
S prianím veselých prázdnin, slnečných dní a krásnych zážitkov sme sa 

rozišli.
Daša Ábelová

Slávnostné ukončenie školského roka 
2014/2015

Slávnostné ukončenie školského roka 2014/2015 sa uskutočnilo 30. 
júna za prítomnosti p. starostu Pavla Pauloviča, p. Gabiky Michelovej a p. 

Najlepší žiaci školy: 
(zľava) M. Chromý, N. Šandriková, D. Folajtár, L. Paulovič. 

Fakty o sezóne 2014/2015 – Ciele na ďalšiu 
sezónu

Uplynulá sezóna sa pre náš futbalový klub skončila smutne. V priebehu 
niekoľkých dní nás opustili výrazné futbalové, rozhodcovské a aj 
funkcionárske osobnosti.

Otec Miloš Lamoš –Feré st. a syn Dušan Lamoš – Feré. Do futbalového 
neba odišli v podstate spolu a Dušan ako funkcionár nielen našej TJ, ale 
známy pre veľkú časť futbalovej rodiny aj časti Slovenska a na poslednú 
rozlúčku sa s ním prišlo rozlúčiť naozaj veľa priateľov... Česť ich 
futbalovej pamiatke a vďaka rodine za podporu a trpezlivosť počas ich 
futbalovej kariéry.

Dušan Lamoš - Feré

Futbalové výsledky:
Naše mládežnícke mužstvá žiakov a prípravky sa spojili s TJ Slovan 

Ostrov. Žiaci skončili na 3. mieste so ziskom 44 bodov a prípravka so 
ziskom 6 bodov posledná.

Mužstvo mužov ukončili súťaž na 11. mieste, viď tabuľka.

Do ďalšieho obdobia je potrebné:
Zvoliť nový výbor TJ. Po úmrtí Dušana Lamoša je nutná nová voľba. K 

mužstvám prípravky a dorastu nájsť aspoň 3 rodičov, ktorí sa budú starať 
o chod mužstiev. Opäť budeme spojení s TJ Slovan Ostrov. Dorast by mal 
hrávať v Ostrove a prípravka vo Veľkom Orvišti.

Jediné zabezpečenie má A mužstvo, ktoré bude mať na starosti 
Bohumil Herceg a jediné má stabilizovaný káder. Bohužiaľ, dlhodobo nie 
hráčmi z Veľkého Orvišťa. 

Technické zabezpečenie a opravy.
Potrebné natrieť ohradu ihriska, futbalové bránky a bránu skladu a 

dokončiť dvor areálu – zastrešenie a dokončenie fasády. Oprava tribún – 
výmena drevených dosiek.  

Zabezpečiť výmenu vstupných tabúľ areálu. Osadenie klasických 
hodín – Jozef Balek.

Aktivity pre obec:
V sobotu 15.08. 2015 bude TJ v spolupráci so športovou, školskou, 

kultúrnou komisiou a starostom obce organizovať hudobný program a 
občerstvenie pre hodárov z Veľkého a Malého Orvišťa.

Poz Z V R P G A B

1 Drahovce 28 19 6 3 83 41 63
2 Horná Krupá 28 19 2 7 57 30 59

3 Siladice 28 17 6 5 81 40 57

4 Zavar 28 17 4 7 64 35 55

5 Leopoldov 28 16 4 8 73 37 52
6 Zeleneč 28 14 6 8 65 45 48

7 Majcichov 28 10 8 10 39 36 38

8 Cífer 28 10 7 11 44 52 37

9 Šulekovo 28 10 6 12 63 51 36
10 Dvorníky 28 10 4 14 37 53 34

11

 

Veľké Orvište

 

28 9 4 15 55 79 31

12

 

Brestovany

 

28 6 9 13 37 68 27
13

 

Červeník

 

28 7 3 18 41 86 24

14

 

Dolná Krupá

 

28 5 5 18 39 70 20

15

 

Hrnčiarovce

 

28 1 6 21 26 81 9

16

 
Jalšové

 
0 0 0 0 0 0 0

 ŠK RPF Jalšové– odhlásenie družstva dospelých zo súťaže. 

ŠPORT, RYBÁRI, HASIČI

Európske hry v Baku
Hostiteľom prvého vydania Európskych hier bolo azerbajdžanské 

hlavné mesto Baku a to od 12. do 28. júna 2015. Jedným zo zámerov 
založenia Európskych hier bolo umožniť aj stredne veľkým mestám ako 
sú Praha, Varšava, či Lyon, ktoré nemajú také predpoklady na 
organizáciu Olympijských hier, zorganizovať atraktívne multišportové 
podujatie. Európa sa tak priradila ku svetadielom, ktoré už majú svoje 

Zber papiera jún 2015

ĎAKUJEM RODIČOM, ktorí sa aktívne zapojili v mesiaci jún do zberu 
starého papiera na ZŠ:

rod. Almáši, Baffiovej, Cziborovej, Folajtárovej, Chromej, 
Mikloškovej, Paulovičovej.

Naša škola odovzdala dňa 18.6. 2015 - 970 kg papiera, a tým získala 
ďalšie hygienické potreby ako toaletný papier, servítky a hygienické 
vreckovky, ktoré nemusí kupovať. Na jeseň prebehne takáto akcia 
znova, preto starý papier, knihy môžete znova odkladať.

Teším sa na ďalšiu spoluprácu. 

Daša Ábelová

Výlet školákov do Lubiny

Naše deti boli príjemne prekvapené, keď ich predposledný deň 
školského roku čakal ďalší výlet, a to do Minifarmy na Lubine spojený s 
opekačkou. Dostali ho od pána starostu za odmenu. Majitelia a zároveň 
ošetrovatelia zvierat vybudovali tento krásny areál. Zvieratká sú  
miniatúry klasických hospodárskych zvierat ako sú ovce, kozy, kone, 
kravy, lamy, oslíkovia, prasiatka, kačky, husi alebo sliepky. Deťom sa tu 
naozaj veľmi páčilo, mohli vstúpiť priamo do ohrady, kŕmiť a hladkať 
zvieratká,  nepomýšľali ani na návrat. Krásna bola i príroda okolo, a tak sa 
nám i dobre opekali dobroty, ktoré doniesol pán starosta. S krásnymi 
zážitkami sme sa vrátili do školy.

Program bude od 19. hodiny za symbolický príspevok 1 € a pevne 
veríme, že si nájdete cestu na oslavu aj v kostole a v nedeľu 
s futbalistami...

Športu zdar a futbalu zvlášť!

Taktiež prispela k zisku striebornej medaily vo vybíjanej v roku 2013, 
bronzovej medaily v roku 2014 a k 5. miestu vo vybíjanej tohto roku.

Natálka, srdečne blahoželáme a prajeme veľa ďalších úspechov!
Daša Ábelová
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Dominik Folajtár – 1.ročník

Matej Chromý – 2.ročník

Alexandra Karabínová, Lukáš Paulovič – 3.ročník

Natália Šandriková – 4.ročník

Diplom za výborný prospech od starostu získali:

Nina Hornáková, Ivan Ondrejka – 1.ročník

Marek Czibor, Katarína Klampárová – 2.ročník

Riaditeľkou školy boli za vzornú reprezentáciu odmenení diplomom a 
čokoládou:

Natália Šandriková, Matej Chromý, Mária Melicherová, Katarína 
Klampárová, Alexandra Karabínová, Tamara Vanglová, Katarína 
Almáši.

Všetci žiaci dostali sladkosti a džúsik od p. Michelovej a p. Ander.
Riaditeľka školy poďakovala pánovi starostovi za starostlivosť o školu a 

p. Michelovej a p. Ander za pomoc pri organizovaní mimoškolských 
akcií.

Na rozlúčku si deti zaspievali pieseň „Keď si šťastný“.
S prianím veselých prázdnin, slnečných dní a krásnych zážitkov sme sa 

rozišli.
Daša Ábelová

Slávnostné ukončenie školského roka 
2014/2015

Slávnostné ukončenie školského roka 2014/2015 sa uskutočnilo 30. 
júna za prítomnosti p. starostu Pavla Pauloviča, p. Gabiky Michelovej a p. 

Najlepší žiaci školy: 
(zľava) M. Chromý, N. Šandriková, D. Folajtár, L. Paulovič. 

Fakty o sezóne 2014/2015 – Ciele na ďalšiu 
sezónu

Uplynulá sezóna sa pre náš futbalový klub skončila smutne. V priebehu 
niekoľkých dní nás opustili výrazné futbalové, rozhodcovské a aj 
funkcionárske osobnosti.

Otec Miloš Lamoš –Feré st. a syn Dušan Lamoš – Feré. Do futbalového 
neba odišli v podstate spolu a Dušan ako funkcionár nielen našej TJ, ale 
známy pre veľkú časť futbalovej rodiny aj časti Slovenska a na poslednú 
rozlúčku sa s ním prišlo rozlúčiť naozaj veľa priateľov... Česť ich 
futbalovej pamiatke a vďaka rodine za podporu a trpezlivosť počas ich 
futbalovej kariéry.

Dušan Lamoš - Feré

Futbalové výsledky:
Naše mládežnícke mužstvá žiakov a prípravky sa spojili s TJ Slovan 

Ostrov. Žiaci skončili na 3. mieste so ziskom 44 bodov a prípravka so 
ziskom 6 bodov posledná.

Mužstvo mužov ukončili súťaž na 11. mieste, viď tabuľka.

Do ďalšieho obdobia je potrebné:
Zvoliť nový výbor TJ. Po úmrtí Dušana Lamoša je nutná nová voľba. K 

mužstvám prípravky a dorastu nájsť aspoň 3 rodičov, ktorí sa budú starať 
o chod mužstiev. Opäť budeme spojení s TJ Slovan Ostrov. Dorast by mal 
hrávať v Ostrove a prípravka vo Veľkom Orvišti.

Jediné zabezpečenie má A mužstvo, ktoré bude mať na starosti 
Bohumil Herceg a jediné má stabilizovaný káder. Bohužiaľ, dlhodobo nie 
hráčmi z Veľkého Orvišťa. 

Technické zabezpečenie a opravy.
Potrebné natrieť ohradu ihriska, futbalové bránky a bránu skladu a 

dokončiť dvor areálu – zastrešenie a dokončenie fasády. Oprava tribún – 
výmena drevených dosiek.  

Zabezpečiť výmenu vstupných tabúľ areálu. Osadenie klasických 
hodín – Jozef Balek.

Aktivity pre obec:
V sobotu 15.08. 2015 bude TJ v spolupráci so športovou, školskou, 

kultúrnou komisiou a starostom obce organizovať hudobný program a 
občerstvenie pre hodárov z Veľkého a Malého Orvišťa.

Poz Z V R P G A B

1 Drahovce 28 19 6 3 83 41 63
2 Horná Krupá 28 19 2 7 57 30 59

3 Siladice 28 17 6 5 81 40 57

4 Zavar 28 17 4 7 64 35 55

5 Leopoldov 28 16 4 8 73 37 52
6 Zeleneč 28 14 6 8 65 45 48

7 Majcichov 28 10 8 10 39 36 38

8 Cífer 28 10 7 11 44 52 37

9 Šulekovo 28 10 6 12 63 51 36
10 Dvorníky 28 10 4 14 37 53 34

11

 

Veľké Orvište

 

28 9 4 15 55 79 31

12

 

Brestovany

 

28 6 9 13 37 68 27
13

 

Červeník

 

28 7 3 18 41 86 24

14

 

Dolná Krupá

 

28 5 5 18 39 70 20

15

 

Hrnčiarovce

 

28 1 6 21 26 81 9

16

 
Jalšové

 
0 0 0 0 0 0 0

 ŠK RPF Jalšové– odhlásenie družstva dospelých zo súťaže. 

ŠPORT, RYBÁRI, HASIČI

Európske hry v Baku
Hostiteľom prvého vydania Európskych hier bolo azerbajdžanské 

hlavné mesto Baku a to od 12. do 28. júna 2015. Jedným zo zámerov 
založenia Európskych hier bolo umožniť aj stredne veľkým mestám ako 
sú Praha, Varšava, či Lyon, ktoré nemajú také predpoklady na 
organizáciu Olympijských hier, zorganizovať atraktívne multišportové 
podujatie. Európa sa tak priradila ku svetadielom, ktoré už majú svoje 

Zber papiera jún 2015

ĎAKUJEM RODIČOM, ktorí sa aktívne zapojili v mesiaci jún do zberu 
starého papiera na ZŠ:

rod. Almáši, Baffiovej, Cziborovej, Folajtárovej, Chromej, 
Mikloškovej, Paulovičovej.

Naša škola odovzdala dňa 18.6. 2015 - 970 kg papiera, a tým získala 
ďalšie hygienické potreby ako toaletný papier, servítky a hygienické 
vreckovky, ktoré nemusí kupovať. Na jeseň prebehne takáto akcia 
znova, preto starý papier, knihy môžete znova odkladať.

Teším sa na ďalšiu spoluprácu. 

Daša Ábelová

Výlet školákov do Lubiny

Naše deti boli príjemne prekvapené, keď ich predposledný deň 
školského roku čakal ďalší výlet, a to do Minifarmy na Lubine spojený s 
opekačkou. Dostali ho od pána starostu za odmenu. Majitelia a zároveň 
ošetrovatelia zvierat vybudovali tento krásny areál. Zvieratká sú  
miniatúry klasických hospodárskych zvierat ako sú ovce, kozy, kone, 
kravy, lamy, oslíkovia, prasiatka, kačky, husi alebo sliepky. Deťom sa tu 
naozaj veľmi páčilo, mohli vstúpiť priamo do ohrady, kŕmiť a hladkať 
zvieratká,  nepomýšľali ani na návrat. Krásna bola i príroda okolo, a tak sa 
nám i dobre opekali dobroty, ktoré doniesol pán starosta. S krásnymi 
zážitkami sme sa vrátili do školy.

Program bude od 19. hodiny za symbolický príspevok 1 € a pevne 
veríme, že si nájdete cestu na oslavu aj v kostole a v nedeľu 
s futbalistami...

Športu zdar a futbalu zvlášť!

Taktiež prispela k zisku striebornej medaily vo vybíjanej v roku 2013, 
bronzovej medaily v roku 2014 a k 5. miestu vo vybíjanej tohto roku.

Natálka, srdečne blahoželáme a prajeme veľa ďalších úspechov!
Daša Ábelová
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skorého rána a verím že v roku 2016 sa všetci s radosťou stretneme na 
2.Hasičskom plese DHZO Veľké Orvište.

Rozbehol sa však aj výcvikový rok z pohľadu dobrovoľných hasičov. To 
znamená, že bolo treba pripraviť techniku na rôzne súťaže a hlavne na 
skúšku pripravenosti. Tá sa konala 30.5.2015 na športovom ihrisku v 
Krakovanoch, kde DHZO Veľké Orvište obsadilo v kategórii muži 
5.miesto a zároveň sme splnili podmienku na čerpanie finančných 
prostriedkov prideľovaných Ministerstvom Vnútra SR.

Následne sa naše súťažné družstvo zúčastňuje súťaží organizovanými 
DHZO pod hlavičkou IKHL – Inovecko Karpatská Hasičská Liga. 
Zúčastnili sme sa súťaže v Bašovciach, na Babulicovom vrchu - Kostolné, 
v Rakoviciach a pripravujeme sa na súťaž vo Vrbovom, vo Veľkom Orvišti 
a na finále IKHL na Prašník.

Áno, aj na súťaž vo Veľkom Orvišti, ktorá sa bude konať na futbalovom 
ihrisku TJ Slovan Veľké Orvište dňa 8.8.2015. Pripravujeme pre vás 
ukážku tých najlepších hasičských družstiev v IKHL, občerstvenie a 
verím, že o dobrú zábavu sa s nami prídete všetci podeliť.

V mesiaci jún ste sa s nami stretli aj pri akcii usporiadanej OcÚ pri 
príležitosti osláv MDD. Naši hasiči pripravili pre deti ukážku práce s 
ručnou striekačkou a práce pri likvidácii požiaru za pomoci peny. Veríme, 
že sa naše ukážky páčili a ďakujeme za podporu. 

Naši hasiči sa zúčastnili aj jedného technického výjazdu, kde si 
vyskúšali súčinnosť s PD Pokrok Ostrov pri doprave vody 
veľkokapacitnou cisternou a následné „hasenie“ za pomoci PPS 12 a 
dvoch útočných prúdov „C“. 

Hasiči Veľké Orvište

ŠPORT, RYBÁRI, HASIČI

Rybári majú svoje plány na sezónu jasné...
So začínajúcou sa jarou uvažujú rybári miestneho združenia nad 

činnosťami, ktorými by aj tento rok zveľadili rybník. Vždy nás napadne 
pár zaujímavých vecí, ktorými by sme chceli naše združenie posúvať 
stále ďalej. Po kolektívnej úvahe, nakoniec výbor a následne členská 
schôdza rozhodne, čo budeme tento rok realizovať. Okrem tradičných 

akcií, ktoré majú v kalendári miesto isté, chceme urobiť aj pár iných vecí, 
ktoré považujeme za osožné pre naše združenie, ako i pre občanov našej 
obce. Jednou z priorít je vybudovať osvetlenie časti rybníka, ktoré by 
malo slúžiť všetkým občanom. Rybník tak dostane „lepšiu fazónu“ aj 
počas noci. Počas roku by sme chceli zveľadiť okolie rybníka aj novými 
chodníkmi a výsadbou mladých stromčekov. Uvažujeme aj o 
vybudovaní oddychovej zóny s ohniskom, kde by mohli tráviť príjemné 
letné večere rodiny s deťmi.

Sezónu zahájili už tradičné kaprové preteky
Ako každoročne, tak aj v poslednú aprílovú sobotu, sme na našom  

rybníku privítali súťažiacich v love kapra, z blízkeho aj širšieho okolia. V 
skorých ranných hodinách si nadšenci rybolovu podelili ponúknuté 
miesta na našom rybníku a netrpezlivo čakali na trúbenie, ktoré presne o 
7,30 hodine zahájilo zápolenie. Celkový počet 46 rybárov začalo svoju 
pasovačku s takmer jednou tonou kaprov, naším združením 
zakúpených a vpustených do veľkého rybníka v priebehu marca. Prvé 
zvedavé ryby sa ulakomili na ponúknutú návnadu rôzneho druhu 
(kukurica medová, fúkaná, pikantná, kosťáci, dážďovky) už o pár minút. 
O tom, že rybačka nabrala riadne obrátky svedčí aj fakt, že pretekári 
ulovili celkový počet kaprov, ktorý sa zastavil na čísle 125. O umení 
niektorých rybárov napovedá aj skutočnosť, že počas dňa vytiahli aj 15 
až 20 kusov kapra. K pohode a dobrej nálade na rybníku prispievalo 
pekné jarné počasie, keď sa teplota teplomera šplhala až k 21 stupňom 
Celzia. Hostitelia od rána chystali tradičné špeciality – guláš a grilované 
pstruhy, na ktorých si pochutili nielen pretekári, ale aj návštevníci, ktorí 
posedeli v príjemnej atmosfére pod prístreškom nášho rybárskeho 
domu.

Na deň detí sa všetci bavili rybačkou
V poslednú májovú sobotu vítalo usmiate ranné slniečko natešených 

pretekárov s rodičmi. Po úvodnom trúbení sa deti s nadšením pustili do 
zápolenia s rybami všetkých druhov a veľkostí. Kritérium pre víťaza bolo 

Víťaz pretekov so svojím úlovkom Matej Vavrinec v akcii

Poďakovanie patrí všetkým rodičom, rybárom a v neposlednom rade 
sponzorom, ktorí bezodplatne pomáhajú každoročne organizovať tieto 
preteky. Preteky sú v plnej réžii rybárskeho združenia, na čo sme 
patrične hrdí. 

Rybársky deň aj tento rok

Pred čoraz úspešnejším jesenným podujatím, ktorým sú pstruhové 
prívlačové preteky sme sa rozhodli spestriť si leto ešte jednou akciou. 
Pre svojich členov organizujeme rybársky deň, ktorý bude spestrený o 
24 hodinovú súťaž v love kapra trojčlenných mužstiev. Akcia sa bude 
konať v sobotu 1. augusta o 8,00 hod a potrvá až do rána nasledujúceho 
dňa. Rybári si počas akcie zasúťažia o najšikovnejšieho rybára spomedzi 
členov a zároveň počas dňa budú pripravovať tradičné špeciality pre 
seba, svojich blízkych, priateľov a známych. Výborný guľáš uvarí 
šéfkuchár Roman Havrlent, grilované pstruhy na viacero spôsobov sú už 
tradíciou. Zabíjačkové špeciality a výborné halászlé od Nora Michela 
nebude chýbať. Pitný režim zabezpečený. Všetci sú vítaní!

Jozef Kováčik, predseda RZ

Hasiči Veľké Orvište
Milí spoluobčania a priaznivci hasičov vo Veľkom Orvišti,
Určite ste všetci zaregistrovali zvýšenú aktivitu hasičov v našej obci. Či 

už pri hasičskej zbrojnici alebo pri rôznych kultúrnych podujatiach. Som 
veľmi rád, že prísľub a záväzok, ktorý sme si dali na výročnej členskej 
schôdzi, sa nám spoločne darí napĺňať.

V nedeľu 3.5.2015 sme sa spolu mohli stretnúť pri sviatočnej 
bohoslužbe pri príležitosti spomienky na patróna všetkých hasičov Sv. 
Floriána. Bohoslužby sa zúčastnili starší členovia našej DHZO v 
slávnostných uniformách a aktívni hasiči v pracovných a zásahových 
oblekoch. Na veľké potešenie a dôkaz, že hasičstvo a snaha nezištne 
pomôcť svojmu okoliu zbližuje, sa tejto bohoslužby zúčastnilo aj 
zásahové družstvo z Bašoviec, za čo im patrí naša vďaka a verím, že o rok 
sa naopak stretneme na bohoslužbe u nich.

V sobotu 9.5.2015 bol pre nás ako hasičov dôležitý deň. Prvýkrát po 
dlhej dobe, a hlavne v úplne novom zložení organizačného tímu, sme 
organizovali 1.Hasičský ples DHZO Veľké Orvište. Cieľom plesu bolo 
hlavne stretnutie známych a dobrá zábava. Už od 20:00 hod sa do 
kultúrneho domu schádzali hostia, medzi ktorými nechýbali starostovia 
obcí Veľké Orvište - p. Paulovič a Ostrov – p. Tkácz. Náš ples však nebol 
iba obecnou udalosťou, medzi účastníkmi boli aj hasiči z Banky, 
Dvorníkov a Vrbového. Pri dobrej hudbe sa celá spoločnosť bavila až do 

vlastné podujatia niekoľko rokov. Panamerické hry a Ázijské hry sa 
organizujú už od roku 1951. O niečo neskôr odštartovala tradícia Hier 
afrických národov, ktoré sa prvýkrát uskutočnili v roku 1965.

V Baku reprezentoval Slovensko vo vodnom póle aj rodák z Veľkého 
Orvišťa, 17-ročný Roman Klampár, ktorý začal s vodným pólom ako 9-
ročný v klube KVP Piešťany. Vďaka poctivému tréningu sa Roman 
prepracoval cez kategórie v klube a v súčasnosti nastupuje v 
dvojkategórii kadeti a muži KVP Piešťany. Hrá na poste brankára a je 
jednotkou v oboch kategóriách. Počas letných mesiacov trénuje 
dvojfázovo a keďže jeho tréning brankára je špeciálny a náročný, 
dôležitá je životospráva, najmä oddych, aby znášal veľkú záťaž. Budúci 
školský rok bude Roman tretiak na elektrotechnickej priemyslovke v 
Piešťanoch a priznal, že niekedy má problém pripraviť sa na 100 percent 
na vyučovanie. Jeho cieľom je hrať na klubovej úrovni za španielsky klub 
Barcelona a samozrejme reprezentovať SR. Vodné pólo ho veľmi baví, 
motivujú ho dobré výsledky, ktoré v súčasnosti dosahuje a odkazuje 
svojim rovesníkom, aby netrávili čas len v imaginárnom svete pri 
počítačoch, aby športovali podľa svojich možností a išli za svojim cieľom 
v skutočnom živote.

Z našej obce sa vodnému pólu venuje aj Romanova sestra Michaela, 
ktorá bola tiež v širšom výbere SR v kategórii ženy a aj Viktor Knapec, 
ktorý sa v kategórii mladší žiaci tiež dostal na zahraničný turnaj. Všetkým 
mladým športovcom držíme palce v ich náročnej príprave a želáme veľa 
úspechov v škole a na ďalších súťažiach nielen v Európe, ale možno 
jedného dňa na Olympiáde, kde budú môcť porovnať svoje sily so 
športovcami z celého sveta.

RNDr. Renáta Schedlingová, Roman Klampár

S pribúdajúcimi hodinami, blížiac sa k pätnástej hodine, bolo čoraz 
viac kaprov v sieťkach. Ulovené kapre s mierou nad 65cm sa zvážili a boli 
vrátené naspäť do vody. Tohtoročné preteky si najviac užil Martin Lipka, 
ktorý z vody rybníka Záhumnie vytiahol 18 krásnych šupináčov. Víťazom 
sa nakoniec stal Jozef Borovica zo Šurian, ktorý ulovil najťažšieho kapra s 
váhou 5,7 kg. O jeho kumšte svedčí aj fakt, že chytil ďalších 9 kaprov a 
víťazný kapor nebol dielom náhody. Za mienku stojí spomenúť 
zaujímavosť, že skočil na „štipľavú paprikovú kukuricu“. 

Po príjemnom, ale i únavnom dni sme spoznali týchto ocenených:

1. miesto - Jozef Borovica, Šurany - kapor 62cm: 5,6 kg

2. miesto – Ivan Ličko, Ostrov - kapor 68 cm: 5,2 kg

3. miesto – Martin Zelman, Most pri Bratislave- kapor 67 cm: 4,7 kg

4. miesto – Marián Svetlík, Pobedim - kapor 62 cm: 4,4 kg

5. miesto – Peter Tiger Zubák, Ostrov - kapor 60 cm:4,0 kg

stanovené – čo najväčší počet spočítaných centimetrov ulovených rýb 
vyhráva. Od začiatku bolo jasné, že dnes vyhrá najšikovnejší pretekár, 
ktorý uloví najviac rýb. Deti z Orvišťa, ale i okolitých dedín mali možnosť 
do 13-tej hodiny zasúťažiť si o vecné ceny, ktoré pre všetkých pretekárov 
pripravili organizátori. Počas dňa mali deti postarané o chutné 
občerstvenie a pitný režim. 

Oproti minulým rokom sme na rybníku privítali menej detí, čo nás 
trochu prekvapilo. Súťažiacich bolo iba 19. Je to asi obrazom dnešnej 
doby, kedy deti viac baví ničnerobenie pri počítačoch, ako aktívny 
pohyb na čerstvom vzduchu. Ak ich rodičia v týchto aktivitách nebudú 
podporovať, bude to z roka na rok horšie. Viď mládežnícky futbal v našej 
obci, ale to je už na inú tému...

Vráťme sa však k pretekom. Preteky boli počas celej doby vyrovnané, 
deti ťahali z vody rybky a centimetre tak utešene rástli. Do posledného 
okamihu nebolo rozhodnuté, kto zvíťazí. Napokon sa víťazom stal 
domáci rybár Matej Vavrinec, ktorý víťazného kapra vytiahol päť minút 
pre ukončením preteku. O jeho šikovnosti svedčí fakt, že nachytal 
dokopy rybky v celkovej dĺžke 226 cm.

Poradie na prvých troch miestach:

1. Matej Vavrinec 226 cm

2. Jakub Matejkovič 180 cm

3. Danko Brenessel 137 cm
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skorého rána a verím že v roku 2016 sa všetci s radosťou stretneme na 
2.Hasičskom plese DHZO Veľké Orvište.

Rozbehol sa však aj výcvikový rok z pohľadu dobrovoľných hasičov. To 
znamená, že bolo treba pripraviť techniku na rôzne súťaže a hlavne na 
skúšku pripravenosti. Tá sa konala 30.5.2015 na športovom ihrisku v 
Krakovanoch, kde DHZO Veľké Orvište obsadilo v kategórii muži 
5.miesto a zároveň sme splnili podmienku na čerpanie finančných 
prostriedkov prideľovaných Ministerstvom Vnútra SR.

Následne sa naše súťažné družstvo zúčastňuje súťaží organizovanými 
DHZO pod hlavičkou IKHL – Inovecko Karpatská Hasičská Liga. 
Zúčastnili sme sa súťaže v Bašovciach, na Babulicovom vrchu - Kostolné, 
v Rakoviciach a pripravujeme sa na súťaž vo Vrbovom, vo Veľkom Orvišti 
a na finále IKHL na Prašník.

Áno, aj na súťaž vo Veľkom Orvišti, ktorá sa bude konať na futbalovom 
ihrisku TJ Slovan Veľké Orvište dňa 8.8.2015. Pripravujeme pre vás 
ukážku tých najlepších hasičských družstiev v IKHL, občerstvenie a 
verím, že o dobrú zábavu sa s nami prídete všetci podeliť.

V mesiaci jún ste sa s nami stretli aj pri akcii usporiadanej OcÚ pri 
príležitosti osláv MDD. Naši hasiči pripravili pre deti ukážku práce s 
ručnou striekačkou a práce pri likvidácii požiaru za pomoci peny. Veríme, 
že sa naše ukážky páčili a ďakujeme za podporu. 

Naši hasiči sa zúčastnili aj jedného technického výjazdu, kde si 
vyskúšali súčinnosť s PD Pokrok Ostrov pri doprave vody 
veľkokapacitnou cisternou a následné „hasenie“ za pomoci PPS 12 a 
dvoch útočných prúdov „C“. 

Hasiči Veľké Orvište

ŠPORT, RYBÁRI, HASIČI

Rybári majú svoje plány na sezónu jasné...
So začínajúcou sa jarou uvažujú rybári miestneho združenia nad 

činnosťami, ktorými by aj tento rok zveľadili rybník. Vždy nás napadne 
pár zaujímavých vecí, ktorými by sme chceli naše združenie posúvať 
stále ďalej. Po kolektívnej úvahe, nakoniec výbor a následne členská 
schôdza rozhodne, čo budeme tento rok realizovať. Okrem tradičných 

akcií, ktoré majú v kalendári miesto isté, chceme urobiť aj pár iných vecí, 
ktoré považujeme za osožné pre naše združenie, ako i pre občanov našej 
obce. Jednou z priorít je vybudovať osvetlenie časti rybníka, ktoré by 
malo slúžiť všetkým občanom. Rybník tak dostane „lepšiu fazónu“ aj 
počas noci. Počas roku by sme chceli zveľadiť okolie rybníka aj novými 
chodníkmi a výsadbou mladých stromčekov. Uvažujeme aj o 
vybudovaní oddychovej zóny s ohniskom, kde by mohli tráviť príjemné 
letné večere rodiny s deťmi.

Sezónu zahájili už tradičné kaprové preteky
Ako každoročne, tak aj v poslednú aprílovú sobotu, sme na našom  

rybníku privítali súťažiacich v love kapra, z blízkeho aj širšieho okolia. V 
skorých ranných hodinách si nadšenci rybolovu podelili ponúknuté 
miesta na našom rybníku a netrpezlivo čakali na trúbenie, ktoré presne o 
7,30 hodine zahájilo zápolenie. Celkový počet 46 rybárov začalo svoju 
pasovačku s takmer jednou tonou kaprov, naším združením 
zakúpených a vpustených do veľkého rybníka v priebehu marca. Prvé 
zvedavé ryby sa ulakomili na ponúknutú návnadu rôzneho druhu 
(kukurica medová, fúkaná, pikantná, kosťáci, dážďovky) už o pár minút. 
O tom, že rybačka nabrala riadne obrátky svedčí aj fakt, že pretekári 
ulovili celkový počet kaprov, ktorý sa zastavil na čísle 125. O umení 
niektorých rybárov napovedá aj skutočnosť, že počas dňa vytiahli aj 15 
až 20 kusov kapra. K pohode a dobrej nálade na rybníku prispievalo 
pekné jarné počasie, keď sa teplota teplomera šplhala až k 21 stupňom 
Celzia. Hostitelia od rána chystali tradičné špeciality – guláš a grilované 
pstruhy, na ktorých si pochutili nielen pretekári, ale aj návštevníci, ktorí 
posedeli v príjemnej atmosfére pod prístreškom nášho rybárskeho 
domu.

Na deň detí sa všetci bavili rybačkou
V poslednú májovú sobotu vítalo usmiate ranné slniečko natešených 

pretekárov s rodičmi. Po úvodnom trúbení sa deti s nadšením pustili do 
zápolenia s rybami všetkých druhov a veľkostí. Kritérium pre víťaza bolo 

Víťaz pretekov so svojím úlovkom Matej Vavrinec v akcii

Poďakovanie patrí všetkým rodičom, rybárom a v neposlednom rade 
sponzorom, ktorí bezodplatne pomáhajú každoročne organizovať tieto 
preteky. Preteky sú v plnej réžii rybárskeho združenia, na čo sme 
patrične hrdí. 

Rybársky deň aj tento rok

Pred čoraz úspešnejším jesenným podujatím, ktorým sú pstruhové 
prívlačové preteky sme sa rozhodli spestriť si leto ešte jednou akciou. 
Pre svojich členov organizujeme rybársky deň, ktorý bude spestrený o 
24 hodinovú súťaž v love kapra trojčlenných mužstiev. Akcia sa bude 
konať v sobotu 1. augusta o 8,00 hod a potrvá až do rána nasledujúceho 
dňa. Rybári si počas akcie zasúťažia o najšikovnejšieho rybára spomedzi 
členov a zároveň počas dňa budú pripravovať tradičné špeciality pre 
seba, svojich blízkych, priateľov a známych. Výborný guľáš uvarí 
šéfkuchár Roman Havrlent, grilované pstruhy na viacero spôsobov sú už 
tradíciou. Zabíjačkové špeciality a výborné halászlé od Nora Michela 
nebude chýbať. Pitný režim zabezpečený. Všetci sú vítaní!

Jozef Kováčik, predseda RZ

Hasiči Veľké Orvište
Milí spoluobčania a priaznivci hasičov vo Veľkom Orvišti,
Určite ste všetci zaregistrovali zvýšenú aktivitu hasičov v našej obci. Či 

už pri hasičskej zbrojnici alebo pri rôznych kultúrnych podujatiach. Som 
veľmi rád, že prísľub a záväzok, ktorý sme si dali na výročnej členskej 
schôdzi, sa nám spoločne darí napĺňať.

V nedeľu 3.5.2015 sme sa spolu mohli stretnúť pri sviatočnej 
bohoslužbe pri príležitosti spomienky na patróna všetkých hasičov Sv. 
Floriána. Bohoslužby sa zúčastnili starší členovia našej DHZO v 
slávnostných uniformách a aktívni hasiči v pracovných a zásahových 
oblekoch. Na veľké potešenie a dôkaz, že hasičstvo a snaha nezištne 
pomôcť svojmu okoliu zbližuje, sa tejto bohoslužby zúčastnilo aj 
zásahové družstvo z Bašoviec, za čo im patrí naša vďaka a verím, že o rok 
sa naopak stretneme na bohoslužbe u nich.

V sobotu 9.5.2015 bol pre nás ako hasičov dôležitý deň. Prvýkrát po 
dlhej dobe, a hlavne v úplne novom zložení organizačného tímu, sme 
organizovali 1.Hasičský ples DHZO Veľké Orvište. Cieľom plesu bolo 
hlavne stretnutie známych a dobrá zábava. Už od 20:00 hod sa do 
kultúrneho domu schádzali hostia, medzi ktorými nechýbali starostovia 
obcí Veľké Orvište - p. Paulovič a Ostrov – p. Tkácz. Náš ples však nebol 
iba obecnou udalosťou, medzi účastníkmi boli aj hasiči z Banky, 
Dvorníkov a Vrbového. Pri dobrej hudbe sa celá spoločnosť bavila až do 

vlastné podujatia niekoľko rokov. Panamerické hry a Ázijské hry sa 
organizujú už od roku 1951. O niečo neskôr odštartovala tradícia Hier 
afrických národov, ktoré sa prvýkrát uskutočnili v roku 1965.

V Baku reprezentoval Slovensko vo vodnom póle aj rodák z Veľkého 
Orvišťa, 17-ročný Roman Klampár, ktorý začal s vodným pólom ako 9-
ročný v klube KVP Piešťany. Vďaka poctivému tréningu sa Roman 
prepracoval cez kategórie v klube a v súčasnosti nastupuje v 
dvojkategórii kadeti a muži KVP Piešťany. Hrá na poste brankára a je 
jednotkou v oboch kategóriách. Počas letných mesiacov trénuje 
dvojfázovo a keďže jeho tréning brankára je špeciálny a náročný, 
dôležitá je životospráva, najmä oddych, aby znášal veľkú záťaž. Budúci 
školský rok bude Roman tretiak na elektrotechnickej priemyslovke v 
Piešťanoch a priznal, že niekedy má problém pripraviť sa na 100 percent 
na vyučovanie. Jeho cieľom je hrať na klubovej úrovni za španielsky klub 
Barcelona a samozrejme reprezentovať SR. Vodné pólo ho veľmi baví, 
motivujú ho dobré výsledky, ktoré v súčasnosti dosahuje a odkazuje 
svojim rovesníkom, aby netrávili čas len v imaginárnom svete pri 
počítačoch, aby športovali podľa svojich možností a išli za svojim cieľom 
v skutočnom živote.

Z našej obce sa vodnému pólu venuje aj Romanova sestra Michaela, 
ktorá bola tiež v širšom výbere SR v kategórii ženy a aj Viktor Knapec, 
ktorý sa v kategórii mladší žiaci tiež dostal na zahraničný turnaj. Všetkým 
mladým športovcom držíme palce v ich náročnej príprave a želáme veľa 
úspechov v škole a na ďalších súťažiach nielen v Európe, ale možno 
jedného dňa na Olympiáde, kde budú môcť porovnať svoje sily so 
športovcami z celého sveta.

RNDr. Renáta Schedlingová, Roman Klampár

S pribúdajúcimi hodinami, blížiac sa k pätnástej hodine, bolo čoraz 
viac kaprov v sieťkach. Ulovené kapre s mierou nad 65cm sa zvážili a boli 
vrátené naspäť do vody. Tohtoročné preteky si najviac užil Martin Lipka, 
ktorý z vody rybníka Záhumnie vytiahol 18 krásnych šupináčov. Víťazom 
sa nakoniec stal Jozef Borovica zo Šurian, ktorý ulovil najťažšieho kapra s 
váhou 5,7 kg. O jeho kumšte svedčí aj fakt, že chytil ďalších 9 kaprov a 
víťazný kapor nebol dielom náhody. Za mienku stojí spomenúť 
zaujímavosť, že skočil na „štipľavú paprikovú kukuricu“. 

Po príjemnom, ale i únavnom dni sme spoznali týchto ocenených:

1. miesto - Jozef Borovica, Šurany - kapor 62cm: 5,6 kg

2. miesto – Ivan Ličko, Ostrov - kapor 68 cm: 5,2 kg

3. miesto – Martin Zelman, Most pri Bratislave- kapor 67 cm: 4,7 kg

4. miesto – Marián Svetlík, Pobedim - kapor 62 cm: 4,4 kg

5. miesto – Peter Tiger Zubák, Ostrov - kapor 60 cm:4,0 kg

stanovené – čo najväčší počet spočítaných centimetrov ulovených rýb 
vyhráva. Od začiatku bolo jasné, že dnes vyhrá najšikovnejší pretekár, 
ktorý uloví najviac rýb. Deti z Orvišťa, ale i okolitých dedín mali možnosť 
do 13-tej hodiny zasúťažiť si o vecné ceny, ktoré pre všetkých pretekárov 
pripravili organizátori. Počas dňa mali deti postarané o chutné 
občerstvenie a pitný režim. 

Oproti minulým rokom sme na rybníku privítali menej detí, čo nás 
trochu prekvapilo. Súťažiacich bolo iba 19. Je to asi obrazom dnešnej 
doby, kedy deti viac baví ničnerobenie pri počítačoch, ako aktívny 
pohyb na čerstvom vzduchu. Ak ich rodičia v týchto aktivitách nebudú 
podporovať, bude to z roka na rok horšie. Viď mládežnícky futbal v našej 
obci, ale to je už na inú tému...

Vráťme sa však k pretekom. Preteky boli počas celej doby vyrovnané, 
deti ťahali z vody rybky a centimetre tak utešene rástli. Do posledného 
okamihu nebolo rozhodnuté, kto zvíťazí. Napokon sa víťazom stal 
domáci rybár Matej Vavrinec, ktorý víťazného kapra vytiahol päť minút 
pre ukončením preteku. O jeho šikovnosti svedčí fakt, že nachytal 
dokopy rybky v celkovej dĺžke 226 cm.

Poradie na prvých troch miestach:

1. Matej Vavrinec 226 cm

2. Jakub Matejkovič 180 cm

3. Danko Brenessel 137 cm
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OZNAMY

Oslava MDD
Komisia kultúry pri OcÚ vo Veľkom Orvišti za pomoci ostatných členov 

obecného zastupiteľstva, tak ako po uplynulé roky i tento rok 
usporiadala v obci oslavy MDD. Za výdatnej pomoci pána starostu boli 
tohtoročné oslavy omnoho bohatšie. Vystúpili príslušníci policajného 
zboru so svojimi ukážkami a príslušníci armády predviedli tiež svoje 
povolanie. Tieto nové ukážky zaujali hlavne chlapcov. K dobrej 
atmosfére prispelo i vystúpenie domáceho dobrovoľného hasičského 
zboru ukážkou svojej činnosti, počas ktorého sa naše deti doslova kúpali 
v pene. Ani tento rok nechýbali poníky, na ktorých sa deti veľmi radi 
nosia. Dievčatám a chlapcom bola k dispozícii i trampolína a okrem toho 
sa mohli povoziť na motokárach s dodržiavaním dopravných predpisov 

Poďakovanie za zorganizovanie oslavy MDD 
patrí:

Kellys s. r. o., Denedmark, OOPZ Piešťany, DHZ Veľké Orvište, Klub 
ČSLA, AŠ Bohunický a Horúcka, p. Petrovi Djenkovi, p. Oľge Freyovej, 
Zuzke Djenkovej, Terezke Králikovej, Jessike Kováčikovej, poslancom 
OZ, členom kultúrnej komisie a všetkým, ktorí priložili ruku k dielu.

Gabriela Michelová

Otázky pre starostu
Prečo sa v rámci rekonštrukcie osvetlenia na Pažitnej ulici 

nedávali nové kovové stĺpy ako bolo vopred avizované?
Na výkresoch projektu Rekonštrukcia verejného osvetlenia boli na 

Pažitnej ulici nové kovové stĺpy presne umiestnené. Z toho vyplýva, že 
na tejto ulici by vznikli 3 rady stĺpov. Realizácia výkopov a umiestnenia 
stĺpov by bola náročná resp. nerealizovateľná, pretože by nebolo možné 
zachovať ochranné pásmo inžinierskych sietí (voda, plyn). Navyše z 
časového hľadiska by bolo veľmi ťažké dodržať harmonogram, pretože 
inžinierske siete neboli vytýčené a občania už majú vybudované vjazdy 
na pozemky. Aj preto by prakticky nebolo možné zabezpečiť, aby 
realizujúca firma dala tieto vjazdy do pôvodného stavu. A napokon sa 
týmto riešením vyhneme komplikáciám pri prípadnej rekonštrukcii 
miestnej komunikácie.

Bude sa meniť osvetlenie aj na Obchodnej ulici?  
Žiaľ projekt, ktorý bol vypracovaný v roku 2010, sa nedotýkal 

rekonštrukcie verejného osvetlenia na Obchodnej ulici. Potom, ako bola 
podaná žiadosť v roku 2013 o nenávratný finančný prostriedok, by bolo 
riskantné ísť do zmenového konania z dôvodu navýšenia rozpočtu na 
zrealizovanie rekonštrukcie verejného osvetlenia. Môžem Vám len 
sľúbiť, že osvetlenie na tejto ulici bude zrekonštruované dodatočne.

Pribudnú v obci aj na iných miestach ako v centre nové lavičky?
Áno, už v priebehu mesiaca august 2015 pribudnú v obci ďalšie lavičky, 

a to aj vďaka fyzickým osobám, ktoré si tieto lavičky zabezpečia z 
vlastných finančných zdrojov.

Na záver chcem poďakovať občanom, ktorým záleží na prosperite 
obce a ktorí mi pomáhajú akýmkoľvek spôsobom. Poďakovanie patrí aj 
p. Mariánovi Pánikovi st., ktorý daroval obci prívesný vozík, p.  Antonovi 
Hološkovi a p. Magdaléne Kováčikovej, ktorí darovali obci štrk, p. 
Adriánovi Hnilkovi, ktorý daroval obci nosné stĺpy prístrešku, p. Jánovi 
Matejíkovi, ktorý obci požičiava náradie, p. Darine Pilkovej za darované 
zmetáky, p. Emilovi Pánikovi za stolárske práce a p. Petrovi Djenkovi, 
ktorý opravil ťažné zariadenie na služobnom vozidle.

Pavol Paulovič

pri jazde. Pri reprodukovanej hudbe sa deti dobre vyšantili a pripravené 
občerstvenie v podobe hotdogu a malinovky bolo tiež vhodné. Na záver 
sme deťom odovzdali sladkosti a napokon sa domov rozchádzali s tým, 
že znovu prežili deň plný zážitkov, na ktorý budú dlho spomínať.


